

# Bestyrelsesmøde i NRUI

**Mødedato:** 11. juni 2024  
**Mødested:** NRUI Klubhus  
**Mødetidspunkt:** Kl. 19.00-21.00  
**Deltagere:** Jens Frost Astrup, Pia Thøstesen, Ken Bloch, Gitte Søndergård, Hanne Bøgesvang Pedersen, Morten Hjort Løvendahl Nielsen, Lonnie Ravnsbjerg Holm Uhre, Lasse Opstrup, Lene Munck  
**Online deltagere:**  
**Afbud:** Lasse Opstrup, Lene Munck  
**Mødeleder:** Jens Frost Astrup  
**Referent:** Pia Thøstesen

## Dagsorden:

### 1. Godkendelse af dagsorden

**Ansvarlige:** Alle

**Indhold:** Godkendelse af denne dagsorden.

**Referat:** Godkendt

### 2. Opfølgning fra sidst

**Ansvarlige:** Alle

**Indhold:** Status på container og gummigulv. Det er aftalt med crossfit holdet, at de retter sandet af og ligger gummifliserne. Anders fra crossfit har fundet et par stykker, som vil hjælpe Heine Møller (tømmer) med isolering og beklædning af containerne. Status på padelbane. Fliserne er lagt og der er plantet. Skuret er kommet og klar til montering.  
Åbent møde med Fokus Næsbjerg

1. Containerne: Heine vil gerne isolere dem med hjælp fra 1-2 andre frivillige. Claus Emil vil gerne hjælpe.

2. Padle :Det er blevet rigtig fint. Der er lagt fliser og beplantet.

Anlægsudvalget vil gerne sætte det nye skur op men mangler hjælp til at støbe stolperne. Claus Emil og Niels Erik vil gerne hjælpe med dette

3. Fokus Næsbjerg: Ny udviklingsplan. Fra sep-jan ønsker borgerforeningen at afholde møder med forskellige aktører. Næste møde i Fokus Næsbjerg 9/9-24. Borgerforeningen vil lave styregruppe til dette. Der snakkes om ung leder forløb.

4. gummigulv: Er udsat lidt.

### 3. Sidste nyt fra afdelingerne

**Ansvarlig:** Alle

**Indhold:** Hvad sker der i afdelingerne?

**Referat:** **Anlægsudvalget** er godt i gang med mange projekter rundt om på stadion.  
**Folkedans** holder pause

**Støtteudvalget.** Vi har møde d 20 juni, hvor vi starter op med at planlægge tombola.  
Banko mm i sportsugen

**Fed fredag** - der er ikke noget nyt.

**Klubhuset:** Vi skal ha fundet en løsning på rengøring af både køkkenet og klubhuset. Britta er glad for at så mange hjælper med at få klubhuset brugt. Udvalgene er gode til at ville hjælpe med nogen der vil stå i køkkenet.

Har vi forslag til hvad vi kan gøre: Vi vil forsøge at annoncere om lidt frivillige hjælpere: De kan kontakte Lonnie eller Pia.

**Fodbold:** Der har i weekenden været et vellykket Brizze og Vips arrangement i hallen. Damerne har været på kanotur som socialt arrangement efterfulgt af spisning, landskamp og hygge i klubhuset. Vi har fået bevilget kr. 10.000 til opgradering af et omklædningsrum til piger/damer af DGI Impulslinjen.

**God tilslutning til fællesspisning med ungdomsholdene og forældre.**

Den første torsdag i måneden har der hele forårssæsonen været fællesspisning for senior fodboldspillerne.

**Badminton:** Ikke noget nyt siden sidst. Heidi er kontaktet vedr. oprettelse af hold Der vil være en lille ændring i år i forhold til tilmelding. Der er tidligere oplevet at det er langt fra alle der bliver registreret. Det vil i år blive sådan at alle skal ind og tilmelde sig med en kontingent betaling på 450 kr. pr. medlem.

**Floorball:** Der er et ønske om at få et dame floorball hold op at køre. Vi forventer at få vished om ca. midt august om der er en ledig tid i år.

**NRUI NYT:** Seneste blad er netop omdelt. Antal blade i Roust og Routhøje tilpasset.

**Løbeafdeling:** Ikke så meget nyt

**Petanque:** Ikke noget nyt

**Krocket:** Ikke noget nyt

## 5. Ansøgning ang. Flagallé

Ansvarlig: Gitte

Indhold: Ansøgning fra Gurli ang. støtte til flagalle – ansøgning findes i Teams

### Referat:

Vi har i NRUI mange projekter i gang for tiden og vi har svært ved helt at gennemskue hvilken forening der er bag denne ansøgning. Så for nuværende må vi afslå ansøgningen om flagallé.

## 5. Fællesmøde

**Ansvarlige:** Gitte

**Indhold:** Planlægning af fællesmødet og gennemgang af udviklingsplan

**Referat:** De enkelte afd. Fortæller først hvad der rører sig ved dem.  
Herefter holdes et oplæg om vigtige emner bla. "unge i front", hvordan skaber vi et fedt frivillige miljø osv. som bliver NRUI's indspark til udviklingsplanen i Næsbjerg.  
Afdelingerne vil herefter blive sendt i grupper som skal arbejde med deres egen plan.

## 6. Evt.

**Ansvarlige:** Alle

**Referat:**

## 7. Samlet godkendelse af referat

**Ansvarlige:** Alle

**Indhold:** Godkendelse af dette referat.

**Referat:**

Næste møder: fællesmøde med afd. 13/6-2024